

100% PURE CREATINE von **Body Attack** erhöht die körperliche Leistung bei Schnellkrafttraining im Rahmen kurzzeitiger intensiver körperlicher Betätigung.

Verzehrempfehlung: Verzehren Sie täglich 3 g Creatin (1 1/2 Messlöffel) mit einer kohlenhydrathaltigen Flüssigkeit (Fruchtsaftschorle) vorzugsweise vor dem Training. Die angegebene empfohlene tägliche Menge darf nicht überschritten werden.

Zutaten: 100% Creatinmonohydrat.

Nährwertangaben	pro 100 g	pro Portion (3 g)
Brennwert	0,0 kJ/0,0 kcal	0,0 kJ/0,0kcal
Eiweiß	0,0 g	0,0 g
Kohlenhydrate	0,0 g	0,0 g
Fett	0,0 g	0,0 g
Ballaststoffe	0,0 g	0,0 g
Creatin Monohydrat	100 g	3 g

Diätetisches Lebensmittel für intensive Muskelanstrengungen, vor allem für Sportler. Für Kinder und Jugendliche nicht geeignet. Nicht zur Langzeiternährung geeignet. Eine Gewichtszunahme ist möglich.

Ungeöffnet, kühl und trocken aufbewahrt mindestens haltbar bis Ende/Los-Nr.: siehe Boden

Inhalt: **e 500 g** = 166 Portionen

PZN: 9726773

Exklusiv hergestellt für und Vertrieb durch:
Body Attack, Ottensener Str. 14, D-22525 Hamburg

HSV
ERNÄHRUNGS-
PARTNER



 **Hergestellt in Deutschland**



Body Attack
SPORTS NUTRITION

**Per Serving:
3000 mg Creatine**

**100% PURE
CREATINE**

Micronized Powder

before during after

500 g

100% PURE CREATINE from **Body Attack** increases physical performance in successive bursts of short-term, high intensity exercise.
Recommended dosage: Take 3 g Creatine (1 1/2 measuring spoons) daily with carbohydrate-containing liquid (fruit juice spritzer) and preferably before training. Do not exceed the recommended daily dosage.

Ingredients: 100% Creatine Monohydrate.

Nutritional Information	per 100 g	per serving (3 g)
Energy	0,0 kJ/0,0 kcal	0,0 kJ/0,0 kcal
Protein	0,0 g	0,0 g
Carbohydrates	0,0 g	0,0 g
Fat	0,0 g	0,0 g
Dietary Fibre	0,0 g	0,0 g
Creatine Monohydrate	100 g	3 g

Dietary nutritional supplement for intense muscular exertion, especially suitable for athletes. The product is not a replacement for a varied, balanced and healthy lifestyle. Not suitable for children and teenagers. Can result in weight gain.

Best before if kept unopened in a cool, dry place/Lot no.: see bottom of pack.

Content: **e 500 g** = 166 Servings



Exclusively manufactured for and distributed by:
Body Attack, Ottensener Str. 14, D-22525 Hamburg

HSV
SUPPLIER



 **Made in Germany**